
2. jednání výboru MO ČRS Poděbrady 5.4.2018 18.00 hod. 

 

Přítomni: 

David Šandor, Václav Fiška, Petr Šlechta, Václav Dudek, Tomáš Knespl, Roman Jiřičný, Josef Jech + RS 

1.  P.L. předal podklady k dotaci, výbor schválil prodloužení podpisového práva P.L. a S.M. u banky 

a ostatních úřadů, P.L. je oprávněn k podpisu faktur, vše se souhlasem předsedy Davida Šandora, a 

to do doby, než bude zapsán nový výbor ve spolkovém rejstříku, po obdržení Registračního listu , 

bude mít k  učtu  vedeného u České spořitelny a.s. v Poděbradech,  zřízen přístup a podpisové 

právo : předseda MO  - David Šandor , pokladník  - člen výboru MO -  Ing Tomáš Knespl a  účetní 

MO, kdy finanční transakce budou schvalovány  předsedou MO, 

2.  Zápis z výroční členské schůze projednán včetně diskuzních příspěvků, návrh na zavážení na Jezeře 

I pomocí lodiček nebyl již na VČS přijat, souhlas vysloven s možností použití lodě k vyproštění ryby i 

mimo období od 16.6. 

3.  Zřízení PO boxu na České poště s.p.   vychází na  266Kč/1 měsíc, výbor souhlasí se zřízením, Petr 

Šlechta zajistí podmínky a zřízení služby.  

4.  Schůze výboru a RS budou pro následující období na první pátek v měsíci, výbor od  17:00, RS od  

18:00  

5.  Výbor schvaluje systém schvalování nákupů a investic takto: věci – vybavení, ryby, služby 

materiál  -   vždy výbor 

Hospodář bude mít možnost podepisovat faktury do 100.000,- Kč samostatně 

6.  Hospodář pan Fiška informuje o nutnosti platby faktur za nájmy v revíru, o nasazení kaprů na 

jezera 

7. Elektronická evidence    Evmo – Lipan -  výbor pověřuje Lukáše Šandora jednáním o zajištění, do 

10.7.2018 předloží výboru zprávu a návrh řešení 

6.  Projednán úklid chaty a okolí   - bude vyhlášena alespoň jedna brigádu, zajistí Václav Dudek 

7.  Informace a poděkování předsedy za přístup RS k lovícím po zahájení  

8.  Návrh předsedy k diskuzi, zajištění označení revírů a rozdělení na podrevíry, přinese to  – 

srozumitelnější statistiku vykazování úlovku na jednotlivých revírech. Výsledek diskuze – počkáme na 

elektronickou evidenci a poté o tom budeme jednat dál.  

9.  Předseda přednesl informace ohledně zajištění všech povolení na Pohár Krále Jiřího  

10.   Komentován stav účtu. 

11.  Projednány  oslavy dne 12.5.2018  - výbor schvaluje zajištění plakátů včetně grafiky v ceně do 

2000,- Kč, předána informace ohledně možnosti zajištění nafukovacího hradu na louku do výše, 



rozložení atrakcí,  účast výboru a RS, kteří se budou účastnit jako pořadatelé oslav na chatě a na 

závodech v plavané.  

12.  Výbor schválil konání kapr maratonu 2018, na pořádání se bude podílet L.Š. jako ředitel, P.L. 

zajistí rozhodčí, v příštím týdnu se sejde výbor spolu s P.L. a L.Š., schůzku svolá předseda 

 
 
       Zapsal: Petr Šlechta, jednatel 


